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Plannen voor speelplaats de Piramide  
Op 14 november jl. heeft de gemeente vrij plotseling een bewonersbijeenkomst 
georganiseerd om omwonenden te informeren en te betrekken bij de ontwikkeling van 
een nieuw gebouw en het bijbehorende Programma van Eisen. Hierin staan onder 
andere wensen beschreven met betrekking tot grootte, sfeer en uiterlijk, de ruimtes die 
er in komen en de technische eisen. Er was een grote opkomst en bewoners reageerden 
in grote lijnen positief op de presentatie van de gemeente.  
Stadsdeelbestuurder Lotte Terwel liet vervolgens weten wat de wensen van de 
gemeente ten aanzien van de buitenruimte zijn: een nieuwe voetbalkooi, een 
speelplaats én groen. In reactie hierop uitten veel bewoners hun ongenoegen. Vele 
voorbeelden van de jarenlange overlast, o.a. door de voetbalkooi die erg dicht op de 
gevel staat, werden naar voren gebracht.  
 

Vervolgafspraak gemeente en werkgroep Groene Oase  
Gezien de weerstand tegen een nieuwe voetbalkooi en speelplaats heeft de werkgroep 
de Groene Oase op 19 december opnieuw gesproken met Lotte Terwel en haar 
collega’s. Dit gesprek is zeer positief verlopen. Lotte Terwel gaf aan dat bij haar en haar 
collega’s het ‘kwartje’ was gevallen; ze realiseerden zich dat de overlast die de 
bewoners ervaren veel groter is dan ze dachten.  
 

Gemaakte afspraken  

• De plannen voor het gebouw worden pas in 2024 ingediend.  
• De gemeente gaat diverse onderzoeken doen: geluidsonderzoeken, flora- en 
fauna onderzoek, bodemonderzoek en onderzoek bij de gebruikers en belanghebbende 
van de buitenruimte.  
• Er zal regelmatig overleg met leden van de Groene Oase en de gemeente 
plaatsvinden, waarbij er wordt samengewerkt op basis van vertrouwen en open 
communicatie.  
• Er worden ieder geval twee of wellicht drie schetsvarianten uitgewerkt voor het 
gebied. Eén variant zoals de Groene Oase die voor zich ziet zonder voetbalkooi, één 
variant met voetbalkooi en wellicht nog een tussenvariant. Uiteraard moeten ook alle 
voor- en tegen argumenten voor deze varianten worden uitgewerkt. Uiteindelijk besluit 
het dagelijks bestuur van de stad welke variant de voorkeur heeft. Het belangrijk dat we 
als bewoners onze stem laten horen tijdens de raadsvergadering!  
• Er wordt in maart 2024 een nieuwe bewonersvergadering georganiseerd door de 
gemeente om verder te praten met de bewoners over de plannen.  
• Het team Groene Oase communiceert bovenstaande met de bewoners.  
 



Het is duidelijk dat wat we zeggen en doen effect heeft en dat we invloed kunnen 
uitoefenen op hoe het gebied er hier straks uitziet. Dank aan alle mensen die zich 
hebben ingezet, uitgesproken of die op een andere wijze support geven (ook op afstand)!  
 

Hoe nu verder?  

De werkgroep Groene Oase heeft de afgelopen maanden hard gewerkt aan een 
Visiedocument voor het gebied de Piramide en communiceert dat binnenkort aan alle 
omwonenden. Ook nodigen we je dan uit voor een bijeenkomst eind januari/begin 
februari om het Visiedocument verder toe te lichten en om te horen of jullie hierachter 
staan. Jouw mening is belangrijk en doet er toe!  
 

Zet jij je in voor een Groene Oase bij jouw woning? 

Op dit moment bestaat de werkgroep Groene Oase uit Henk, Frieda, Esther, Kyra, 
Vincent en Lotte, zes betrokken bewoners van de Nieuwe Westerdokstraat en de 
Haarlemmer Houttuinen. We kunnen extra hulp gebruiken. Vind jij het leuk om mee te 
denken over hoe het gebied er uit kan zien, heb je ervaring met ontwerpen, schrijven, 
werken met de gemeente of wil je op een andere wijze mee doen? Meld je via 
info@nietmetdedeurenslaan.nl  
 
 

Verbeteringen in de speeltuin in 2023  
Soms lijkt het of er niets gebeurt, maar dat is niet altijd het geval. Daarom op een rijtje 
wat we het afgelopen jaar voor elkaar hebben gekregen. Al onze overlastmeldingen en 
gesprekken met Femke de Gruijter hadden zeker zin!  
• Een nieuw bord bij de ingang met eenduidige openings- en sluittijden.  
• Dakje van speelhuisje verwijderd om slapers en hangers tegen te gaan.  
• Open en sluiten van het hek door Pantar en het definitief afsluiten van de andere 
ingangen.  
• Verwijderen van de grote container bij de tafeltennistafel  
• Plaatsten van bakken met de bomen die van de Singelbrug kwamen.  
• Heldere communicatie van sluittijd d.m.v. gele tags op de grond.  
• Verwijderen van de basketbalringen vanwege geluidsoverlast.  
• Drie moestuinbakken die door regen nog niet zijn ingericht, maar zodra het weer 
beter wordt naast het voetbalterrein wirdeb geplaatst.  
• Het realiseren van extra hekwerk en een poort rondom het voetbalveld, zodat het 
voetbalveld om 20.30 uur ook echt afgesloten is.  
 
Heb jij dringende zaken waar je graag aandacht voor wil of heb je een leuk idee dat je wil 
uitvoeren? Stuur een bericht aan esthergroeneoase@proton.me 


